
• Baseball tudi pri nas

Baseball sicer ni nov šport. pa se vendarle z njim le redko srečamo.
Sam sem ga prvič »v živo« videl šele na propagandnem srečanju v Zajčji
dobravi, kamor me je zvabi) lepo oblikovan plakat in seveda sončen in
topel dan. Kakih dvesto obiskovaicev se nas je zbralo, opazovali smo
metanje in odhijanje žogic in glede na lo. da o pravilih nismo vedeli
prav nič, bolj ugibali, kdaj lahko zaploskamo in kdaj ne.

Srečali sta se moštvi Ježice (ki so menda državni prvaki in namera-
vajo tekmovati tudi v italijanski ligi) in Gunclje. Baseball je šport, ki je
v Ameriki izredno priljubljen in se z njim glede tega lahko merita le še
košarka in ameriški nogomet.

Rezultat srečanja niti ni pomcmben, pomembno pa je, da so fantje
prišli pokazat svoje znanje na pobudo skupine Moščanov. ki se je dokaj
resno opredelila za ta šport. Fant je so zagrizeni in pridno vadijo, seveda
pa se — kot vsi tisti, ki utirajo pot novostim — srečujejo z vrsto težav.
Oprema je draga, prostorov nimajo in — kar je še najhuje — tudi
igrišča ne. Vadili so sicer na nekem travniku v Zalogu, vendar z lastni-
kom — zasebnikom niso našli skupnega jezika. Sedaj trenirajo v Zajčji
dobravi in seveda pričakujejo predvsem to, da bi se povsem seznanili z
vsemi skrivnostmi tega športa, ki je ob praznovanju njegove vsebine
prav gotovo zelo privlačen. Želijo tudi, da bi se jim pridružilo čimveč
Ijubiteljev športa nasploh, saj se Iahko s tem športom ukvarja prav vsak
in tudi kakih posebnih starostnih omejitev za začetek ni. In če vas za-
nima, še to: fante lahko-srečate skorajda vsako popoidne v Zajčji do-
bravi. jg


